
ADVISORY BOARD GENERAL DESCRIPTION 
 
The first meeting will take place from Thursday 4 to Friday 5 December 2014.  

The iSupport Advisory Board shall consist of international experts, representatives of Partner States, co-
funding organisations and private sector. The Advisory Board will be the recipient of Working Groups 
documents and reports, written in the frame of the iSupport project, and shall monitor the development 
process of the project, assess the outcome of the Working Groups and give an external advice on the 
project deliverables.  

At its first meeting, the Advisory Board will, amongst other matters, discuss the broad lines of iSupport 
functional and technical requirements including data protection and iSupport financial sustainability. The 
Advisory Board will be prompted to provide any general, functional or technical recommendation required 
for the iSupport project.  

The venue for the meeting will be the new premises of the Permanent Bureau, Churchillplein 6b, 2517 JW 
The Hague, the Netherlands.  

Please note that accommodation costs (three nights) are covered by the iSupport project. All Advisory 
Board members will also receive a lump sum covering their subsistence, local transport and sundry 
expenses. 

The Advisory Board will meet three/four times a year. Two meetings shall be held in the Hague Conference 
premises, the other meetings will be held through videoconferencing. 

 
 

 
DESCRIPTION GENERALE DU PROJET CONSULTATIF 
 
Le Comité consultatif d’iSupport se réunira pour la première fois à La Haye les 4 et 5 décembre 2014. Il est 
composé d’experts internationaux, de représentants des Etats partenaires et des organisations co-
bénéficiaires de la subvention européenne, et du secteur privé. Le Comité consultatif sera rendu 
destinataire des documents et rapports délivrés par les Groupes de travail du projet iSupport, et sera 
notamment chargé de contrôler le bon développement du projet, d’évaluer les travaux des Groupes de 
travail, et de donner un avis externe sur les résultats du projet. 



  
Lors de sa première réunion, le Comité consultatif discutera notamment des grandes lignes des exigences 
fonctionnelles et techniques du projet, y compris la protection des données, et de la pérennité financière 
d’iSupport. Le Comité consultatif sera également invité à fournir toute recommandation générale, 
fonctionnelle ou technique utile au projet. 
  
La réunion se tiendra au sein des nouveaux locaux du Bureau Permanent, Churchillplein 6b, 2517JW La 
Haye, aux Pays Bas. 
 
Veuillez noter que les frais d’hébergement sont pris en charge par le projet iSupport. Une indemnité sera 
également versée couvrant les repas et frais divers. 
  
Le comité consultatif se réunira trois à quatre fois dans l’année. Deux réunions se tiendront dans les locaux 
de la Conférence de la Haye, les autres se dérouleront par vidéoconférence. 
 
  
 


